
 

Barneveld, 10 mei 2019 

 
Onderwerp:  Bouw zendmast op plek fietsenstalling MHC Barneveld 

 
Geacht College, 
 
Ons is ter oren gekomen dat er een zendmast wordt gebouwd op de plek waar 
tot nog toe een fietsenstalling voor MHC Barneveld was ingetekend. Een mast 
met een benodigd grondoppervlak van 60 m2.  
 
Naar aanleiding van wat ik hierboven schrijf stel ik u namens mijn fractie  op 
grond van artikel 42 van de Organisatieverordening de volgende vragen: 
 

1) Wat is de reden dat een zendmast in de nabijheid van een 
sportaccommodatie zou moeten liggen, zoals door de gemeente aan 
MHCB doorgegeven? Wordt er anders naar een bso en/ of een sportclub 
gekeken, dan naar woningbouw of scholen als het gaat om de afstand tot 
een  zendmast? 

 
Op 1 april is de hockeyclub hierover geïnformeerd, terwijl er al twee jaar 
gesprekken gaande zijn tussen de hockeyclub en de gemeente over de 
herinrichting van het sportpark, waarin al de nodige concessies door partijen 
zijn gedaan. 
 

2) Waarom is de hockeyclub niet eerder geïnformeerd over deze zendmast 
op deze plek? 

3) Waarom zijn de hockeyclub en de ontwerper van het totaalplan niet 
betrokken in het besluit over deze zendmast op deze plek?  

4) Welke gevolgen heeft de bouw van de zendmast voor het hele plan?  
5) Is er gekeken naar locaties voor de zendmast met minder verstrekkende 

gevolgen voor de hockeyclub?  
6) Bent u bereid op korte termijn met de hockeyclub in gesprek te gaan om  

gezamenlijk te kijken naar alternatieven en de gevolgen voor het 
totaalplan?  

 
Ik zie uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de Pro’98 fractie, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Frank van der Lubbe 


